
qńI]A G u l  i t  l

Protokół Nr D020 ] l
z sesjiRady Gnriny Mietków

z dnia 30 wżeśnia 20ll |'

Ad 2.
Joma Reciak. Dyreklor Przedszkola Pub]icmego w Mietkowie uchwała
podjęta na ostatniej sesji Rady Gminy została uiewanioDa ptez Wojewode
poniewaz były nieścisłości co do zajęć dodalkowychjakie prowadzone są

sesję olworzył Przewodniczący Rady Gminy Józef Zygadło słowani
.'olwleram sesję Rady Gminy Mietków',' lrzywilał wszystkich zebranych'
zalroponollał wprowadzenie do pol.ządk! obrad jako pkt 2 ''Podjęcie uchwały w
sprawie określenia czasu bezpłatnych zajęć oraz ustalenia wysokości opłat za
świadczenia udzielane w przedsfkolach publicznych prowadfonych p.zez gminę w
czasie prrkmczając}n czas bezpłatnych zajęć''' na podstawie lisly obecności
stwierdził quorum iprzedstawlł porządek obrad :

l. Slubowanie radneso.
2. Podjęcie uchwały w sprawie określenia cfasu bezplatDych fajęć oraz usu|enia

wysokości opłat fa świadczeDia udzie]ane w pr.zedszko]ach pub]icfnyclr
prowadzonych pźef gminę w czasie pźekraczającyń cfas bezpłafuych fajęć'

]' Pod'jęcie uchwały w sprawiezmiany budżetu gminy na20] L rok'
4' Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej Prcgnozy FinmŚowej gminy

Mie&ów'
5' Podjęcie uchwary w spraBie Gminnego P.ograńu PŹeciwdfiałfuia Przemocy

w Rodzinie oraz Ochrony OfiarPrzemocy w Rodzinie na lata 201l-2017.
ó' Podjęcie uchwały w sprawie lrybu i sposobu powo]ywania i odwoływania

człoŃów Gmimego Zeslołu lnte|dyscyplinarnego w Mietkowie olaz
Ś/\ /egolo$.h *an nko{ jego fLnk..onow.n a

7' Wnioski i ilteĘelacje radnych'

w zwivku z wprowadzeniem doda*owego plrnklu Proszę o przegłosorvanie

Głosowało i4 radnych - oddano l4 8łosów,,za',
PŹewodniczący stwierdził, że poŹądek obrad fostał plzyjęty jedno8łośnie'

Prfewodniczący Rady Gm;ny Józef Żygadło przedstawił radne8o wyblane8o
w wyborach uzupełliających, które odbyły się (bez głosowania) w dni!' ]8
wrfeśnia 2011 r. . Jana Bajserowicza' Nas!ępnie przystqpiono do śhbowania
Przewodniczący przeczylał rctę ś]ubowania Jan Bajserowicz złozył
i  Lbo$ar ie . .srubu_e. T6k In:dopomoz Bog .
Przewodnicfący oraz wŚzyŚcy zebrani pogm1ulowa]i J' BajseLowiczowi
qf,Doru na raonego.
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w Przedszkolu. obecna uch\rała szczęgółowo okręśla zajęcia dodatkowe'
\d9ępnie p?ed{au ' IJ  p-oleĘ' uc|.w.I

Głosowało 14 radnyclr -oddano ]4głosów .,fa',
Przewodliczący stwieldzil, że uc|wala została podjęta jednogłośnie.

Regina ozga SkaLbnik Gminy otrzyma]iśmy zwLot z agencjj płatniczej 2'5
mln zł. f oczyszczalni, nasze fadłużenie obniżyło się o L0%'
Proponuję zwiększyć budżet gminy po s1ronie dochodów o kwo1ę 2 3ó2'00 zł.
jako zrea]izowane dochody, a mniejszyć Plan }vydalków o kwotę 169 462,00
zł. ze względu na brak fainteresowania zakupem nieruchomości i funych
niezea]izowanych dochodó}v'

' Zmniejszyć Plan wydatków na kwotę ]80 445.00 zł' na realifację t.kich fadań

plojekt sieci prfesyłowej wodociąg lvlielków 40 000,00 z],
. wykup prfytącza wodociąaowe8o od PZW - l j 100,00 zl.
. budowa internetu szerokopasmo\lego (zdejnrujemy środkiz b't'. projekl

rozpoczyna się w pżyszłyn roku)' l5 806.00 zł'
dotacja dla Śtowaźyszeń narealizację zadań _ wolontariat.'4 000'00 Z}'

. dofinansowanie budotrf ośrodka Spor(ów wodnych l00 000,00 zł'

. dotacja dla nielublicaychjednoŚtek systenu oświaty 2 000.00 zI'

. pżesunięcia środkówna inweslycje w ramach Funduszu sołeckiego.
Zwiększyć plan wydatków o kwotę l3 ]45,00 fł' ipzeaacfyćje na:
- pojawiła się nowa sprawa -dowóz dziecka niepełlosprawne8o do szkoły

.pel ja lnej  s Ja.rko, l r  I  ()00,00 r l  ro.  rn:e
' dofinansowanie pob}ru dfieci z nasfej gminyw pżedszkolachw innych

v 8minachnapodstawieporozumieńmiędzyj 's . t ' .2000'00zł'
'fakup kanny dla bezdomnych zwierfąt 2 ]]9'00 zł' jestto duży
problem, za samą golowość lżeba p}acić 3 lys' rocznic, radzimy sobic jakoś .
]udzie zabierają sobie psy'

. pźesunięcia między działamiw ramach Funduszu Sołeckiego l 639,00 zł'
Ponadlo proponu.ję dokonać zmian w pżychodach i rozchodach budżelu
gniny o kwotę 192 852.00 zł. zmniejszając wysokość zaciągnięcia pozyczek
na zadania zrea]izowanę z udziałem śrcdków z Ulii EuLope.jskiej' a w związku
z tym wysokość ich spłaty'
Budzel po zmianach wynosi:
.p ar dochodóq |2 855 23l ,6] /| '
w tym:. dochodybieżące '  9528ó20']8zł '

- dochody majątkow€. 3 326 6|4'49 zł'
.  p 3r Ędal loq '  |2 ooa I80'|8 /| '
w!ym:\r]dark ib ieżące'  9 '723495'5.1 z, .

. wydatki mająrkowe 2 ]70 E84,ó1 zł'
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. nadwyżka budżęlu wynosi 7ó0 851,49 zt.'
przychody 2 004 300'51 zł'

. rozchody 2 765 155'00 fł.
Następnie przedstawiła pqjekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 8miny na

201I rok.

G}osowało 15 |adnych - oddano l5 8łosów ,'fa.,
Przewodniczący stwierdził. że uchwała zoslała podjęta jednoglośnie'

R' ozga skarbnik Gminy w związku z tym. że w bieżącynr roku zoslało
zdjęte z budżetu zadanie budowa dolnośląSkiej sieci szkieletowej - zostało
zawarte porozufuienie mjędzy wojewódzlwe r a gniną plzedsięwuięcie to
zostanie rozłożone na 4lata tzn' do 2015 roku' musimy doŚosować do 1ego

PŹedsiawiła projekt ucbv'ały'
Głosowało 15 radnych . oddano 15 głosów ''za,.
Przewod iczący stwierdfił' że uchwała została podjęIajednogłośnie'

PŹewodniczący Rady \łf,jaśnił' że projekt uchwały fośa} omówiony na
posiedzeniu komisji Rady i zwrócił się do Pani Malgożaly oman
Kierownika GoPs o przedstawieni€ prqjek1u uchwały w sp.awie Gminnego
Programu Przeciwdziałania Pżemocy w Rodzinie oraf ochrony ofiar
PŹemocy w Rodzinie na lata 20l l.20]7.

GłoŚowało ] 5 mdnych. oddano 15 głosów ''za,'
Przewodniczący Śtwierdził. że uclrwała zos1ała lodjęta jcdnogłośnie'

Pż€wodDiczący Rady Ę.aśni]' że ten prcjekl uchwały lówniez został
omówiony na posiedfeniu komisji Rady i zwrócił się do Pani Małgorzaty
orman Kierownika GoPs o pżedstawienie prcjektu uchwały w sp|awie
trybu i sposobu powoływanja i odwoływania członków G ]innego Zeslołll
Inte.dyscyPlinerego w Mietkowie oru sfczegółowych warunków je8o
ful]kcjonov?nia.

Głosowało 15 radnych . oddano 15 głosów,,za,'
Przewodniczący stwie.dził, że uchwala została podjęra jĆdnogiośnie'

Wniosków i inteĘelacji nie zgłoszono.



Ad 8.
Ryszard łącz radny chciałbym zgłosić w Maniowie wjelkiń dwie odkłte

Mdzena Kałanaz - sołtys wsi łvawEeńcryce ' koło pani sawickiej również

Ireneusz słona radny powialowy pŹekażę te zgłoszenia do Rejonu'

Na zakończelie sesji głos zabrał Mircsław Stawski Dyreklor GoK 4 lata
czekaliśmy aby wziąć udział w Festiwalu Tradycji Kulturowych i wczoqj doslaliśmy
zaProszenie. Festiwa] odbędzje się w operze Wrocławskiej chciałbym uczulić
wszys1kich' że bardzo ważne jest aby zespoł uczeshiczyl w tym restiwalu. Uda]o
nam się zgromadzić od sponsorów ok' 2 tys' zł' Brakuje nanr na dojazdy na s,arsńaty
or8anizowfue Przed festiwalem, na zakup slrojów dla now}ch muzyków Listck
koniczyny dostaje obecnie dużo zaproszeń na \łTstępy'
Jeżeli ktokolwiek ma jakiś pomysł' to proszę o pomoc w tej matefii'

J€rfy Kuriata radny ajakie to sąkoszty
M' stawski - będzieny szukać oczyviście gdzie będzie taniej' 'nogę
obdzwonić po sąsiednich gminach' Koszty będziemy mogLi oszacować po

Jolanta Borecka - sohys wsi Mielków - czy 10 chodzi o dokupienie strcjów,
czy wymiana wszyskich
M' stawski myślę, Źe dokupienie, ale nie wiadomo co powie elnogEf
Aldrze.j Pietruszka - radDy _ ze srody Sląskie.j by1i Dolnoślązacy - mieli
oryginalne slroje to jest bardzo duży kosf, można z nini porozmawiać'
Róaica obecnie jest niesamowila'
Helena A ynowicf _ Z.ca Przewodniczącego jest chyba ]nożliwość
otrzymania środków z Grupy Slężanie'
M. s1awski - wnioski w slężanach 10 ewęfuualnie pźysz]y rok' a to jest

Adan Kozarowicz - wój! - może na ten występ wypożyczyć strcje, a kwestię
zakupu odłożymy na pżyszłość

- M. Stawski zorientuję się, ale być może kloś ma jakąś firmę' która chciałaby
przekazać nam jakieś środki . proszę jeszcze raf o pomoc w tej sprawie'

Przewodniczący Rady Gminy Jóref Zygad|o zanrknął obrady seŚji słowani
,Zamykam sesję Rady Gniny Mietków''.


